
حساس ترین بازی هفته ششم لیگ را سرخابی ها برگزار خواهند کرد. این در 
شرایطی است که دو تیم 5 روز بعد باید در لیگ نخبگان به مصاف حریفان 
خود بروند و برنده بازی امروز می تواند با روحیه مضاعفی به استقبال حریف 
آسیایی اش برود. این دیدار اولین دربی خوان گاریدو به حساب می آید اما 
جواد نکونام ســـابقه بازی و همچنین مربیگری در دربی را در کارنامه دارد. 
یکی از بازیکنانی که با پرسپولیس نتایج تلخ و شیرین زیادی را تجربه کرده، 
محسن ربیع است. بازیکن محبوب برانکو که حالا مشغول مربیگری است. 
او در گفت وگو با »فرهیختگان« به نکات جالبی از دربی اشـــاره کرد که در 

ادامه می خوانید. 

تا امروز چند دربی را تجربه کرده ای؟
ی در ترکیب قرار داشتم که  ی همراه تیم بوده ام اما در سه باز فکر کنم 7، 8 باز
ی و یک شکست هم نصیب مان  ی دیگر یک مساو یکی را بردیم و در دو باز

شد. 

واقعا این مسابقه آن طور که می گویند اینقدر هیجان دارد؟
بله، با بازی های دیگر متفاوت اســـت. شـــما در نظر بگیرید میلیون ها طرفدار دو 
تیم چشم شان به این بازی است و طبیعتا خواسته یا ناخواسته بازیکن و مربی 

تحت فشار قرار می گیرند که هر طوری شده برنده این بازی باشند. 

آیا حساسیت بیش از حد بازی باعث استرس بازیکنان و حتی مربیان می شود؟
اسمش را نمی شود استرس گذاشت، چون بازیکنی که در پرسپولیس و استقلال 
بازی می کند دیگر استرس برایش معنایی ندارد. اما فشاری که از سوی هواداران 
روی تیم است، باعث می شود نتوانی آن طور که باید بازی کنی و به همین خاطر 

است که بازی از لحاظ کیفی افت می کند. 

آیا مربیان خارجی در دربی کمتر از مربیان ایرانی احتیاط می کنند؟
با وجود همه احترامی که برای مربیان ایرانی قائلم در دربی به خاطر فشاری که وجود 
دارد ذهن شـــان بیشـــتر درگیر مسائل حاشیه ای می شود تا مسائل فنی اما مربیان 

خارجی سعی می کنند تمام تمرکزشان را روی مسائل فنی بگذارند. 

برانکو در دربی ها چطور عمل می کرد؟
آن زمان انصافا ما بازی های جذابی را به نمایش می گذاشتیم و در هیچ مسابقه ای 
به چیزی جز برد فکر نمی کردیم. برانکو در دربی ها هم عقیده اش این بود که بازی 
همیشگی مان را انجام دهیم و به نتیجه ای جز برد فکر نکنیم و راضی نباشیم. من 
فکر کنم برانکو بود که روح بردن را در پرسپولیس زنده کرد و خوشبختانه این روح به 

بهترین شکل هنوز در پرسپولیس زنده است. 

آیا گاریدو هم در دربی فقط به برد فکر می کند؟
شما وقتی سبک کاری یک مربی را می بینی و حرف هایش را در مصاحبه ها گوش 
می کنی، متوجه می شوی که او چه تفکری دارد. به عقیده من گاریدو خوب می داند 
وارد مجموعه ای  شده که چیزی جز بردن اعضا و البته هوادارانش را خوشحال شان 

نمی کنـــد و بـــه این خاطر هـــم در همه بازی ها تیمش را 
برای برنده شـــدن ارنج کرده، حتی در بازی با الاهلی 
عربســـتان ما پرســـپولیس را تیم برتر و بهتری دیدیم و 

دلیلش این بود که برای برد وارد میدان شـــده 
بود. به هرحال تفکر سرمربی خیلی مهم 

است و همین تفکر است که از روی 
نیمکت به داخل زمین 

منتقل می شود. 

حـــالا اگر یـــک مربی 

برای کســـب حداقل امتیاز تیمش را برای دربی ارنج کرده باشـــد تاثیری در کیفیت 
بازی دارد؟

مسلما دارد. فصل پیش مخصوصا در بازی برگشت پرسپولیس تهاجمی ترین 
تیم لیگ بود اما در بازی با اســـتقلال به خاطر نوع بازی حریف نتوانســـت آن طور 
که باید موقعیت ایجاد کند. امیدوارم در بازی امروز فقط پرســـپولیس نباشـــد که 

تهاجمی بازی می کند. 

به نظرت برای بازی امروز نکونام بیشتر تحت فشار است یا گاریدو؟
خیلی دوســـت ندارم درمورد تیم اســـتقلال صحبت کنم؛ اطلاعاتی از اوضاع و 
مشـــکلات درونی این تیم ندارم. فقط امیدوارم مربیان دو تیم به احترام هواداران 
هم که شـــده به دنبال بازی جذاب و تماشـــایی باشـــند و صرفا به امتیاز گرفتن از 

این بازی فکر نکنند. 

فکر می کنی دربی باز های پرسپولیس کدام بازیکنانند؟
. هر دو دربی های مســـلما امید عالیشـــاه و  علـــی علیپور

یـــادی را تجربـــه کرده انـــد و  ز
همیشه از بهترین ها بوده اند. 
مخصوصـــا امید کـــه به عنوان 
یـــادی را  کاپیتـــان تیـــم دربی هـــای ز
تجربه کرده و گل های مهم و قشنگی را زده است. 
امیـــدوارم یکـــی از این دو بازیکـــن امروز هم گلزنی کند. البته 

گولسیانی هم دربی باز خوبی است و در این بازی ها کم گل نزده است. 

غیبت اورونوف چقدر در بازی تاثیرگذار بود؟ 
قطعا غیبت اورونوف در بازی امشب خیلی احساس خواهد شد. او یکی از بازیکنان 
خلاق و فانتزی این بازی بود که می توانست گره بازی را باز کند. امیدوارم احمدزاده، 
امیری و عالیشاه- که وینگرهای خیلی خوبی اند- بتوانند گره گشای بازی باشند. 

لوکاس ژوائو می تواند برگ برنده پرسپولیس در دربی باشد؟
به نظرم لوکاس کلاس فوتبالی خیلی بالایی داشته باشد. حداقل من در دو بازی او 
را این طور دیدم. یک سری از بازیکنان با چند دقیقه بازی می توانند نشان دهند در 
چه حدی اند. لوکاس از قدوقواره خوبی برخوردار است و می تواند روی توپ های 
هوایی به وینگر ها و بازیکنان کناری اش کمک کند. شاید بهتر باشد گاریدو از 
لوکاس درکنار علیپور استفاده کند؛ چراکه به نظر من آنها می توانند یک زوج عالی 
باشند. در بازی امشب هم قطعا گاریدو برای ژوائو برنامه دارد و شاید بخواهد در 
20، 30 دقیقه پایانی او را به بازی بیاورد. درکل بازیکنی با این کیفیت می تواند خیلی 

به پرسپولیس کمک کند. 

آیا عملکرد گندوز تا الان به گونه ای بوده که غیبت بیرانوند احساس نشود؟
انصافا یکی از نقاط قوت پرسپولیس در بازی های این فصلش خط دروازه بوده 
اســـت. گندوز نشـــان داده دروازه بانی باتجربه و میدان دیده اســـت. او در بازی 
با الاهلی با مهار پنالتی محرز خیال تیمش را بابت داشـــتن دروازه بانی مطمئن 
راحت کرد. وقتی دروازه بان تیمی مطمئن باشـــد، دیگر بازیکنان هم در شـــرایط 

بهتری بازی می کنند. 

این روزها از دوندگی بازیکنان پرسپولیس زیاد صحبت می شود، مثل دورانی که در 
پرسپولیس بودی و آمار دوندگی تیم تان فوق العاده بود. 

بله، وقتی قرار باشد در چند جام شرکت کنید باید از لحاظ بدنی در بهترین فرم 
ممکن باشید و ما همیشه این شرایط را داشتیم. الان هم به نظر می رسد پرسپولیس 
بدنسازی خیلی خوبی داشته و با پرس شدیدی که در بازی با الاهلی داشت، نشان 
داد از این لحاظ در بهترین فرم است. قدر مسلم تیمی که بدنسازی خوبی داشته 

باشد درطول فصل کمتر مصدوم می دهد و نوسان خیلی کمی خواهد داشت. 

در آخر نتیجه دربی را چطور پیش بینی می کنی؟
به نظرم اگر پرسپولیس مثل دو بازی قبل خود باشد برنده از میدان خارج خواهد شد.

رضا مهاجری از ســـمت خود برکنار شـــد و مارکو اورلیو جای او را گرفت. این 
مربی اولین قربانی لیگ بیســـت وچهارم اســـت. با توجه به اینکه خیبر به طور 
کلی بهتر از چادرملو که همزمان با هم به لیگ برتر صعود کردند عمل کرده، 
کمتـــر کســـی فکر می کرد که مهاجری برکنار شـــود. امـــا از آنجا که در تیم های 
خصوصی تصمیمات آنی و سلیقه ای بیشتر اتخاذ می شود این بار نیز مالک 
خیبـــر تصمیـــم گرفـــت به محض اینکه جایـــگاه تیمش کمی بـــا افت روبه رو 
شـــد ســـرمربی را عوض کند. مسعود عبدی، مالک باشـــگاه خیبرخرم آباد در 
گهانی گفت: »این تصمیم  گفت وگـــو بـــا »فرهیختگان« درمورد این تصمیم نا
نظر شـــخصی خودم بود. با توجه به روند تیم و از آنجا که نزدیک به تیم بودم 
احســـاس کـــردم تغییـــر باید صورت گیرد و خوشـــبختانه نظر مـــن با موافقت 

هیات مدیره همراه شد و این اتفاق افتاد.«

 آمار به نفع مهاجری است
ی هـــای لیگ بیســـت وچهارم و اولین تجربه لیگ برتری خود را  خیبری هـــا باز
ی با سپاهان با وجود ارائه  با شکست هوادار در هفته اول آغاز کردند. در باز
یک نمایش قابل قبول دو بر یک شکســـت خوردند. در هفته ســـوم و چهارم 
به ترتیب از ذوب آهن و فولاد هر کدام یک امتیاز گرفتند و در هفته پنجم باز 
کتور شکست خوردند. نتایج پنج هفته اخیر این تیم نشان می دهد  هم از ترا
کتـــور که به ترتیب تیم های اول و دوم  ی مقابل ســـپاهان و ترا خیبـــر بـــه جز باز
ی ها از رقبا  جدول بوده و از مدعیان قهرمانی به حساب می آیند، در سایر باز
امتیاز گرفته است. از این رو هرچند جایگاه این تیم به مرور نسبت به هفته 
اول تغییر کرده و ســـیر نزولی به خود گرفته اما نتایج نشـــان می دهد که کار 
ی هفته اول مقابل هوادار در جایگاه  مهاجری بد نبود. خیبر به واسطه پیروز
پنجـــم جـــدول رده بنـــدی قرار گرفت و در ادامه در رتبـــه هفتم جایگاه ثابتی 

کتور باعث شد آنها با توجه به نتایج سایر رقبا تا رده  داشت اما شکست از ترا
یازدهم نزول کنند. شـــاید به همین دلیل مالک این باشـــگاه تاب این سقوط 
ی با چادرملو خوشش نیامد، بنابراین تصمیم گرفت  را نداشت و از همجوار
سرمربی تیمش را برکنار کند. مالک خیبر اما نظر دیگری دارد و از روند تیمش 
راضی نیســـت. او در پاســـخ به این ســـوال که شکســـت مقابل دو تیم مدعی 
برای یک تیم تازه لیگ برتری فاجعه نیست به ما گفت: »این نگاه شماست 
و نگاه ما با شـــما متفاوت اســـت. ما خیلی درگیر نتیجه نبودیم و بیشـــتر روند 
کار تیـــم را در نظـــر گرفتیم. به لحاظ فنی مهاجری خیلی زحمت کشـــیده اما 
مـــن رونـــد کار تیم را به شـــکل یک پکیج کامـــل می بینم و در کل چنین نظری 
داشتم. پارسال اتفاقاتی افتاد و من پای مهاجری ماندم و با او کار کردم، امروز 
امـــا صـــلاح را اینچنین دیدم و این تصمیم را گرفتم. این یک تصمیم فوتبالی 
بـــود و هیـــچ اختلاف نظری بین ما به وجود نیامده که باعث چنین تصمیمی 
شـــده باشـــد. رابطه ما کاملا برادرانه و دوســـتانه بود و باید اعتراف کنم یکی از 
ســـخت ترین تصمیمات زندگیم بـــود. این موضوعات هیچ ربطی به دلال ها 
که ما کســـی را از بیرون نیاورده و یک نفـــر از کادر خود اضافه  هـــم نـــدارد؛ چرا
کردیم. در باشـــگاه ما همه چیز تحت نظارت اســـت و با چنین تفکراتی کار 
انجام نمی شود. من این شهامت را دارم که مسئولیت تصمیمی را که اتخاذ 

کرد ه ام برعهده بگیرم.«

رضـا مهاجـری اولیـن قربانـی لیـگ بیسـت وچهارم اسـت. عملکـرد ایـن مربـی 
درحالی که در هفته های ابتدایی با قرعه سختی روبه رو شده بود آنقدرها بد 
ی مهاجری  نبـود کـه بـه ایـن زودی منجـر بـه اخراجـش شـود. از ایـن رو یـا برکنار
یـک تصمیـم شـخصی و سـلیقه ای بـود یـا در چنیـن تغییـرات زودهنگامـی رد 
لان دیـده می شـود، امـا از آنجـا کـه خیبری هـا مربـی تازه ای را جایگزین  پـای دلا
مهاجـری نکـرده و دسـتیار او را بـرای ادامـه کار در ایـن تیـم انتخـاب کردنـد 

فرضیـه دخالـت دلال هـا منتفـی اسـت. بیشـتر این طـور بـه نظـر می رسـد کـه 
مالـک ایـن باشـگاه بـا یـک تصمیـم شـخصی در نتیجـه تفکراتـی کـه نسـبت 
ی هـا کـه در تمرینـات داشـت تصمیـم گرفت  بـه عملکـرد تیمـش نه تنهـا در باز
مهاجـری را برکنـار کنـد. این طـور کـه خـود عبـدی ادعـا می کنـد تنهـا نتایـج 
باعـث ایـن تصمیـم نبودنـدف درنتیجـه بایـد منتظـر باشـیم عملکـرد مارکـو را 
ی خیبـر ببینیـم. ایـن تیـم در ادامـه مسـابقات لیـگ برتـر  ی هـای پیـش رو در باز
ی هفته نهم  ی خواهد کرد و در باز ک، گل گهر و چادرملو باز برابر آلومینیوم ارا
مقابل استقلال به میدان می رود. به نظر می رسد قرعه آنها تا قبل از هفته نهم 
چندان سـخت نیسـت. عبدی درمورد انتخاب مارکو به عنوان سـرمربی تیم 
خیبـر بـه »فرهیختـگان« گفـت: »تغییـر سـرمربی تیـم خیبر تفسـیر پیچیده ای 
ینـه مارکو بود؛  نیسـت. وقتـی تصمیـم گرفتیـم رضـا مهاجـری نباشـد بهتریـن گز
کـه هـم کارنامـه خوبـی دارد و هـم در کنـار تیـم بـوده و از تیـم شـناخت دارد.  چرا
یم به دلیل عدم شناختی که از تیم داشت  گر قرار بود کسی را از بیرون بیاور ا
نمی توانست خیلی زود تغییر مثبت ایجاد کند. از این رو تصمیم گرفتیم به 
مارکـو اعتمـاد کنیـم. دانـش فنـی مارکـو خـوب اسـت و شـرایط روحـی روانـی را 
هم می داند. امیدوارم اتفاق خوبی رخ دهد. به هر حال فوتبال همین است و 
یسک کرد و ما تصمیم گرفتیم با مارکو ادامه دهیم. من نمی دانم  گاهی باید ر
چـه توافقـی بیـن مهاجـری و باشـگاه رخ داده و جزئیـات را مدیرعامـل باشـگاه 
می دانـد. مهاجـری یکـی از باشـخصیت ترین  انسـان های خوبـی بـوده کـه مـن 

بـا او کار کـرده ام، امیـدوارم از ایـن پـس نیـز موفـق باشـد.«

 خیبر در مسیر 2 باشگاه خصوصی دیگر
در ادامـه تصمیمـات دمدمـی و عجولانـه مالـکان خصوصـی در لیـگ برتـر 
ی و نساجی  کتور با زنوز فوتبال خیبر نیز به این جمع اضافه شده و پس از ترا
یـادی را می دهـد. پیش  بـا حدادیـان حـالا عبـدی نیـز بـا خیبـر نویـد تغییـرات ز
کتـور و نسـاجی به عنـوان  باشـگاه های خصوصـی تحـت  از ایـن مالـکان ترا
کوچک ترین فشـارها سـرمربی و مدیرعامل را تغییر می دادند. به نظر می رسـد 
، آنهـا نیـز همیـن راه را در پیـش  بـا توجـه بـه تغییـر زودهنـگام سـرمربی خیبـر
گرفته انـد. این طـور کـه از باشـگاه خیبـر خرم آبـاد خبـر می رسـد رضـا مهاجـری 
بـا مسـئولان ایـن باشـگاه توافـق کـرده و حاضـر بـه جدایـی شـده اسـت. ظاهـرا 
دو طـرف در جلسـه دوسـتانه بـر سـر مفـاد جدایـی بـه توافـق رسـیده اند و 70 
درصـد ایـن توافـق قطعـی شـده اسـت. از ایـن رو امـروز توافـق بیـن دو طـرف 
مکتـوب شـده و بـه مرحلـه اجـرا درمی آیـد. گویـا 30 درصـد باقی مانـده بـه مـوارد 
جزئـی مالـی اشـاره کـرده کـه هنـوز بـه شـکل رسـمی مـورد تاییـد دو طـرف قـرار 
نگرفتـه امـا این طـور کـه باشـگاه خیبـر ادعـا می کنـد کلیـات توافـق انجام شـده 
و جزئیـات مالـی آنقـدر مـوارد مهمـی نیسـت کـه بخواهـد بـر سـر ایـن جدایـی 
گـر رضـا مهاجـری  مانعـی ایجـاد کنـد. درواقـع این طـور بـه نظـر می رسـد کـه ا
ی  نسـبت بـه موضوعـی اعتـراض داشـت بـرای امضـای توافقنامـه قـول همـکار
نمـی داد، درحالی کـه ایـن مربـی بـه مدیـران باشـگاه وعـده داده امـروز خـود را 
کـره رسـانده و توافقنامـه جدایـی را امضـا می کنـد. مهاجـری در  پـای میـز مذا
حالی از جمع خیبری ها جدا می شـود که براسـاس توافق ازپیش تعیین شـده 
یکنان، کادر فنی و عوامل اجرایی 20 درصد از پیش پرداخت خود را  کلیه باز
یافـت کردنـد. الباقـی قـرارداد هـر یک  گرفتـه و پـاداش مسـابقات اخیـر را نیـز در
از ایـن نفـرات از ایـن پـس ماهانـه و بـه شـکل حقـوق تـا پایـان مسـابقات بـه آنهـا 
پرداخـت می شـود و شـرایط مالـی مهاجـری فـارغ از ایـن مـوارد بـوده بـه شـکل 

تـازه ای مکتـوب شـده و امـروز بـه امضـای ایـن مربـی می رسـد.

محسنربیعخواهدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:مربیانخارجیدردربیفقطبهمسائلفنیفکرمیکنند

پرسپولیساگرمثل2بازیقبلیباشدبرندهمیشود
غیبتاورونوفقطعااحساسخواهدشد امیدوارمسرخابیهادردربیتهاجمیبازیکنند

گزارش»فرهیختگان«ازاتفاقاتیکهباعثبرکناریسرمربیخیبرشد

نتیجهمالکیتسلیقهای
مسئولیتتصمیممرابرعهدهمیگیرم عبدی:فصلقبلپایمهاجریماندمامااینفصلصبرجایزنبود
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

گاریدو:تلاشمیکنیمبرندهشویم

میدانمدربیبازیبزرگیاست
بایدباشجاعتبازیکنیم

خوان گاریدو در نشست خبری پیش دربی گفت: »دربی همیشه یک 
بازی خاص است. این بازی خیلی مهم است؛ هم برای ما و هم طرفداران. 
دربی معمولا یک بازی خاص و فشرده است. از یک طرف فشاری در بازی 
وجود دارد و اینکه چگونه باید رقابت کنیم، از طرف دیگر باید ذهن مان 
در زمین رها و آزاد باشد تا بتوانیم فوتبال خودمان را بازی کنیم. در این گونه 
بازی ها باید تلاش کنیم که توازن به وجود بیاوریم؛ به معنای اینکه باید 
صبر داشته باشیم و همان فوتبالی که نیاز است را انجام بدهیم تا برنده 
شویم. من در دربی های زیادی حاضر بوده ام و شانس این را داشته ام که 
تیم های بزرگی را هدایت کنم و بتوانم این بازی مهم را در برخی کشورهای 
جهان تجربه کنم. من می دانم که این یک بازی خاص است و موضوعی 
اجتماعی در نظر گرفته می شود. باید بتوانیم در تیم بین دو چیز توازن ایجاد 
کنیم؛ اینکه با همان عشق و علاقه بازی کنیم و مثل همه تماشاگرانی که 
داریم صبور باشیم چون این برای شجاعت و آرامشی که داخل بازی نیاز 
داریم ضروری است.« وی درباره مصدومان پرسپولیس گفت: »اورونوف 
در لیست نیست، چون به طور کامل ریکاوری نشده است. مصدومیتش 
چیز بزرگی نیست اما صددرصد هم آماده نیست، ضمن اینکه ایوب در 
لیست حضور دارد.« گاریدو درباره برگزاری دربی در اراک و محدودیت 
برای حضور تماشاگران و همچنین غیبت بانوان گفت: »تازه به پرسپولیس 
آمده ام اما این موضوع را می دانم که بازی با حضور تماشـــاگران مان چه 
هیجانی دارد. دوست دارم این لحظات را زندگی کنم. ما هنوز نتوانسته ایم 
در زمین خودمان بازی کنیم. دوســـت داشـــتم راه حلی برای این مشکل 
پیـــدا کنـــم و بتوانیم داخل اســـتادیوم خودمان و بین هـــواداران  زیادی به 
میدان برویم. به هرحال هر جایی که بگویند، بازی می کنیم.« وی در پایان 
گفت: »مطمئنا ما برای هر دیداری که پیش رو داریم به کاری که انجام 
می دهیم اعتماد می کنیم و به جلو می رویم. همیشه یک حریف وجود 
دارد که به آن احترام می گذاریم. این موضوع الان وجود دارد که حریف تیم 
خوبی است، بازیکنان خوبی دارد و استایل خیلی خاص دارد که بدون 
شک بازی سختی خواهد بود. تمام تلاش مان را می کنیم که برنده شویم.« 

نکونام:نیازبهتمرکزبالاوذهنآمادهداریم

بدونتوجهبهحواشی،کاملاآمادهایم
جواد نکونام، سرمربی استقلال پیش از دربی 104 گفت: »این بازی برای 
هر دو تیم از حساســـیت خاصی برخوردار اســـت. ما نیاز به تمرکز بالا و 
ذهن آماده داریم تا ان شاءالله به موفقیت برسیم. تنها تیمی هستیم که 
در تهران و خانه بازی نکرده ایم. واقعیت این است که استقلال امسال 
بدترین شـــرایط را داشـــته اســـت. خودتان می بینید که ما در بازی قبلی 
یک دیدار را در اهواز و یک دیدار را در قائمشهر انجام دادیم و تنها باری 
که در تهران به میدان رفتیم برنده شدیم.« وی درباره انتقادهایی که در 
گذشته به قضاوت داور دربی104 کرده بود، عنوان کرد: »صحبت هایی 
کـــه انجـــام دادم درباره بازی هایی بود که در لیگ پارســـال اتفاق افتاد و 
خودتان می دانید که همیشه قضاوت آقای حیدری را قبول داشته ام و 
داوری های خوبی داشته اند. این موضوع مربوط به پارسال است و اگر 
نگاه من یا آنها به سال قبل باشد، هیچ پیشرفتی صورت نمی گیرد. این 
صحبت ها برای سال قبل بوده است. امیدوارم اشتباهاتی که مخصوصا 
در بازی قبل برای ما شـــد، در دربی رخ ندهد.« نکونام گفت: »ما همه 
بازیکنان مان را در اختیار داریم، فقط روزبه چشمی را روی یک اشتباه 

از دست دادیم. سایر نفرات همگی آماده هستند.« 
وی در پایان افزود: »بازیکن باید برای هر بازی آماده باشد و تمرکز خود را 
روی همه بازی ها بگذارد اما متاسفانه این هفته یک اشتباه بزرگ صورت 
گرفت و باشگاه و تیم دچار چالش شد. با این وجود ما برای این دیدار 

کاملا آماده ایم و توجه زیادی به این مسائل نداریم.« 

اخبار کوتاه
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